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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Economische Zaken en de minister van Volksgezondheid, Welzijn en Sport 
over de komst van een mega-melkveebedrijf in Oploo (ingezonden 28 maart 
2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat er sprake is van de komst van een 
mega-melkveebedrijf op de Schipperspeel in Oploo en de zorgen die 
bewoners en ook de GGD uit Zeeland en Brabant daarover hebben geuit?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de inhoud van het rapport van bureau Gezondheid, Milieu en 
Veiligheid (GMV) van de GGD in Brabant en Zeeland over het risico voor de 
volksgezondheid bij de komst van het mega-melkveebedrijf in Oploo? 

Vraag 3
Bent u het eens met de conclusie uit het rapport en van de GGD dat extra 
maatregelen moeten worden genomen om de gezondheid van omwonenden 
te waarborgen? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de GGD dat extra maatregelen moeten worden 
genomen in verband met de uitstoot van fijnstof, stankhinder en hygiënemaa-
tregelen en ter bestendiging en versteviging van handhavingsafspraken? 

Vraag 5
Bent u van mening dat verder wetenschappelijk onderzoek van de Gezond-
heidsraad over gezondheidsrisico’s rond veehouderijen nodig is om de 
volksgezondheid te waarborgen?

1 De Gelderlander, 26 maart 2013
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